



En cas que aquest document continga dades de caràcter personal objecte de protecció, aquestes es trobaran omeses o substituïdes per asteriscos (*) o per PARTICULAR, en compliment de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal.

En caso de contener este documento datos de carácter personal objeto de protección, estos se encuentran omitidos o sustituidos por asteriscos (*) o por PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD EL DIA 29 DE GENER DE 2018

Núm. i classe de sessió: 27/2018. Ordinària

Dia i hora: 29 de gener de 2018 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

Designats per Alcaldia

Sr. Raúl Galván López

Sr. Jorge García Alcalá

Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Peguerols Belmonte

Grup polític PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro

Grup polític PP

Representants dels associacions de veïns

Sr. Vicente Juan Campos Ruiz

AV San Pablo

Sr. Alberto Ramos Renau

AV San Jaime

Sr. José L. Gómez Sánchez

AV San Bernardo

Sr. Emilio García Solsona

AV Partida Estepar

Representants de les AMPA

Sra. Ana M^a Latorre Centelles

AMPA Isidoro Andrés Villarroya

SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Brea Almerich

EXCUSA ASSISTÈNCIA:

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete

NO HI ASSISTEIXEN:

Sr. Miguel A. Guillamón Naches

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Sud de data 18 de desembre de 2017
2. Propostes per al nom de la plaça coneguda com a Pintures Rupestres
3. Informe de la presidenta
4. Despatx extraordinari
5. Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 h del 29 de gener de dos mil díhuit, sota la presidència de la Il·lma. Senyora Tinent d'Alcaldia Patricia Puerta Barberá, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar una sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 18 DE DESEMBRE DE 2017.

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 18 de desembre de 2017, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2. PROPOSTES PER AL NOM DE LA PLAÇA CONEGUDA COM A "PINTURES RUPESTRES"

La presidenta comenta que des de l'associació de veïns Maestría s'ha demanat diverses vegades que es col·loque una placa amb el nom a la plaça Joan Baptista Porcar, coneguda col·loquialment amb el nom de plaça de les "Pintures Rupestres", i després de consultar amb la Regidoria de Cultura, ens informa que eixe nom ja existeix en una plaça del Grau, per la qual cosa des de cultura insten que el Consell de Districte trie un nom de dona de la llista que el Negociat de Cultura ens passarà.



La presidenta comenta que també es donarà trasllat a l'AV Maestría perquè faça extensiva la consulta als veïns de la zona.

INFORME DE LA PRESIDENTA

Amb relació a la sol·licitud d'incidències tramitades en juntes i consells anteriors, en virtut dels informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els temes següents.

A la reclamació del Sr. Galván sobre els taulells trencats i solts de la plaça Serra de Gredos, comenten des del Departament de Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat que es van reparar el passat 9 de novembre.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre del dia.

4. PRECS I PREGUNTES

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

El Sr. Pegueroles comenta que el carril bici de la plaça Serra de Gredos està molt prop de l'eixida dels portals i és un perill. La presidenta li comenta que no hi ha més lloc, no obstant això, ja ha donat trasllat al negociat corresponent.

AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. García vol recordar que cal sol·licitar l'informe de Renfe, així com esbrinar en quina situació es troba el pla d'asfaltatge.

El Sr. García també està interessat a saber quan començaran les obres del cicle de vianants. La presidenta li comenta que des de la Regidoria d'Ordenació i Territori convocaran una reunió prèvia a les obres amb els grups Lourdes i San Andrés.

AV SAN JAIME

El Sr. Ramos sol·licita una font en la zona dels jocs, així com un canvi de jocs per jocs que puguin utilitzar xiquets i xiquetes més grans, ja que els que hi ha ara són molt infantils.

Sol·licita la poda dels arbres de la plaça ja que fa mesos es va començar a podar i ho van deixar a mitges. A més, demana que reposen els que estan trencats o morts.

Informa que a l'entrada del barri hi ha 2 pals de llum que s'estan doblegats cap a l'av. Castello i si cauen, podrien causar problemes i no es podria entrar ni eixir del barri.

També hi ha problemes al barri amb l'estesa elèctrica, amb cables penjant que poden ocasionar greus problemes.

Comenta que la neteja de la séquia del mes de desembre no es va realitzar.

El Sr. Ramos insisteix amb el tema del col·lector d'aigües pluvials per a tots els grups perifèrics del sud, i comenta que es puguin aprofitar les obres de l'accés ferroviari al port per a procedir a la instal·lació d'aquest col·lector.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

La Sra. Latorre comenta que abans sempre acudia la policia a l'entrada i eixida dels col·legis, i ara n'hi ha molts, com l'Exèrcit, l'Isidoro Andrés i el Gregal, que no sempre tenen policia amb el perill que això comporta a l'entrada i eixida dels col·legis. La presidenta li comenta que es passarà a la Policia Local perquè ho revisen en tots els col·legis.

Insisteix una vegada més que estan posant fonts, però que les que ja estan instal·lades a l'Isidoro Andrés són perilloses pels cantells punxeguts i encara no les han canviades.

Els han denegat la sol·licitud de taules i cadires per a la festa de fi de curs, i s'interessa per saber si l'Ajuntament té les que distribueix al Pregó. La presidenta li informa que eixes cadires es lloguen, per la qual cosa l'Ajuntament no en té en propietat.

AV SAN PABLO

El Sr. Campos comenta que l'STOP que hi ha al carrer Toga amb carrer Sant Alfons el tapa una morera, per la qual cosa creu que seria millor llevar el senyal i pintar-ho a terra.

Informa que a la plaça Monte Alagón i a la plaça La Manxa, hi ha herbes que s'haurien de llevar i repoblar-ho tot amb zona verda i arbres.

Sol·licita la instal·lació de papereres en tota la zona nova i també insisteix en la necessitat d'una línia d'autobús ja que hi ha quasi 400 famílies.

Sol·licita la neteja de la fatxada que es va cremar al carrer Montan on està el quadre elèctric i pregunta en quin estat es troba la instal·lació del nou quadre elèctric. La presidenta li comenta que l'11 de gener es va obrir expedient amb l'empresa de distribució elèctrica per a tramitar la instal·lació del quadre elèctric en un nou emplaçament i està previst que al febrer s'inicien els treballs de connexió i instal·lació del quadre elèctric definitiu.

Considera necessària la neteja del descampat del carrer Unió 5 ja que està expropiat i és de propietat de l'Ajuntament. La presidenta li comenta que es traslladarà a Patrimoni per a comprovar que és propietat municipal.

AV SAN BERNARDO

El Sr. Gómez sol·licita que es pinti la línia central i les voreres d'emergència a la zona de Pi Gros del 7 de Julio fins a Almassora.



Ajuntament de Castelló de la Plana

SR. MANUEL PEGUEROLES

El Sr. Pegueroles comenta que van denegar el pas de vianants del carrer Músic Pascual Asencio Hernández, i hi ha la possibilitat que hi haja problemes perquè els cotxes circulen a molta velocitat. Insisteix amb els passos elevats, comenta que és una zona a la qual, especialment quan hi ha activitats esportives, acudix molta gent amb el perill que això comporta.

Estan arreglant els arbres del carrer Manuel Azaña, però insisteix que les voreres s'alcen i s'hauria d'arreglar tot.

Insisteix una vegada més en la falta d'assistència d'alguns dels membres de la Junta reiteradament i que s'hauria de prendre alguna decisió respecte d'això. La presidenta comenta que, després de revisar el reglament, no hi ha ferramentes que permeten modificar els membres de la Junta i el Consell en cas de no-assistència.

I a les 20:45 hores de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària, done fe i, perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell Municipal de Districte Sud.